

()---豪华壁炉架

产品名称	()---豪华壁炉架
公司名称	北京翰源贸易有限责任公司
价格	1700.00/件
规格参数	品牌:家居取暖装饰欧美家具 材质:实木家具 风格:豪华
公司地址	中国 北京市 通州区 马驹桥小周易22号
联系电话	86 010 60504322 13911673481

产品详情

品牌	家居取暖装饰欧美家具	材质	实木家具
风格	豪华	可否定做	可以
贸易属性	内贸	适用场合	客厅

北京翰源贸易有限公司简介

我公司是生产壁炉框架的专业性公司，是于95年由英国壁炉专业公司扶持，并由英国专家亲临教授、指导而发展起来的。

我公司现拥有60余人的专业技术和生产人员，其中高级图案设计人员6人，高级结构设计人员3人，制图人员2人，高级调漆人员3人，专业组装高级技工16人，具有年产近两万套的生产能力。

目前，经由全体员工的奋斗和努力，已经拥有了包括：英国、爱尔兰、苏格兰、美国、法国、荷兰、澳大利亚、俄罗斯等国家的二十余家专业公司合作伙伴。其产品也畅销其间。在世界壁炉产业之中，逐步成为名牌优质产品。

我公司的宗旨：高质、诚信。

我公司愿与各界同仁广泛合作。

公司地址：北京市通州区马驹桥小周易22号；

公司电话：0086-10-60504322/60505315。

公司传真：0086-10-60509115；

公司网站：www.mantelcn.com

e-mail:hanyuantrade@vip.sina.com

公司联系人：李群祥先生

beijing hanyuan trading co.ltd

factoryprofile :beijing hanyuan trading co. ltd is a professional manufacturer of wooden fireplace frame。 with more than ten years history. , we are supplying our wonderful products at competitive price to europe, us and many other countries, we ' ve owned good reputation and experience by years of cooperation with customers from british, france, germany, netherlands, australia, canada, and usa etc. there are over 60 technicians and skilled workers, which including 6 excellent pattern- designers, 3 super structure-designers, 2 designers, 3 superior painters and over 16 excellent professional assemblers. at present our company has reached the output capacity of nearly 20000sets annual. we expect to have an opportunity to work with you and present you our professional services. welcome your enquiries.

北京翰源贸易有限公司简介

我公司是生产壁炉框架的专业性公司，是于95年由英国壁炉专业公司扶持，并由英国专家亲临教授、指导而发展起来的。

我公司现拥有60余人的专业技术和生产人员，其中高级图案设计人员6人，高级结构设计人员3人，制图人员2人，高级调漆人员3人，专业组装高级技工16人，具有年产近两万套的生产能力。

目前，经由全体员工的奋斗和努力，已经拥有了包括：英国、爱尔兰、苏格兰、美国、法国、荷兰、澳大利亚、俄罗斯等国家的二十余家专业公司合作伙伴。其产品也畅销其间。在世界壁炉产业之中，逐步成为名牌优质产品。

我公司的宗旨：高质、诚信。

我公司愿与各界同仁广泛合作。

公司地址：北京市通州区马驹桥小周易22号；

公司电话：0086-10-60504322/60505315。

公司传真：0086-10-60509115；

公司网站：www.mantelcn.com

e-mail:hanyuantrade@vip.sina.com

公司联系人：李群祥先生

beijing hanyuan trading co.ltd

factoryprofile :beijing hanyuan trading co. ltd is a professional manufacturer of wooden fireplace frame. with more than ten years history. , we are supplying our wonderful products at competitive price to europe, us and many other countries, we ' ve owned good reputation and experience by years of cooperation with customers from british, france, germany, netherlands, australia, canada, and usa etc. there are over 60 technicians and skilled workers, which including 6 excellent pattern- designers, 3 super structure-designers, 2 designers, 3 superior painters and over 16 excellent professional assemblers. at present our company has reached the output capacity of nearly 20000sets annual. we expect to have an opportunity to work with you and present you our professional services. welcome your enquiries.